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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor biztosítják az egészségügyi szakdolgozók 
béremelésének fedezetét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Jogszabály  kötelezi  a  háziorvosokat,  fogorvosokat  arra,  hogy  szakdolgozóiknak  18  százalékos
béremelést biztosítsanak. Az emelt összegű fizetést az augusztusi bér esetében már érvényesíteni
kell, tehát jogszabályt sért az a praxisvezető, aki ezt a napokban nem teszi meg. A béremelés anyagi
fedezetét  nyújtó  összeget  állami  forrás  biztosítja,  de  sajtóhírek  szerint  a  pénz  a  havi
praxisfinanszírozással nem érkezett meg a számlákra, holott az erre vonatkozó ígéretet többször is
megerősítették. A praxisok ráadásul nem kaptak előzetes tájékoztatást arról, hogy ez az összeg nem
fog időben a rendelkezésükre állni.

Ennek eredményeként a bérfejlesztést a praxisvezető orvosok a saját forrásaik terhére tudják csak
teljesíteni, ami egészen biztosan nem jelent megfelelő megoldást. A késésben lévő finanszírozás
könnyen felerősítheti az egészségügyben egyébként is jelen lévő elvándorlási folyamatot, mely nem
szolgálja a betegellátás érdekeit.

A hazai médiában megjelent információk szerint a vonatkozó jogszabály korrekciójára van szükség,
de ennél többet nem közöltek az üggyel kapcsolatban.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1.  Mi  a  pontos  oka  annak,  hogy  az  egészségügyi  szakdolgozók  júliusi  18  százalékos
béremelésének fedezete nem érkezett meg a havi praxisfinanszírozással? 

2. Mikorra várhatják a praxisvezetők a kérdéses összeg utalását? 

3. Számíthatnak-e arra az orvosok, hogy a béremelés elmaradt fedezetét visszamenőlegesen is



megkapják a helyzet rendezését követően? 

 

Várom válaszát.
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